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Abstract (en)
[origin: US4443306A] The electrolysis cell according to the invention is concerned with the preparation of Zr or Hf by electrolysis, from a molten
mixture of alkali metal or alkaline earth chlorides and fluorides. It comprises a graphite collector which defines the anodic space and which is
extended at the lower end below the level of the electrolyte by a metal wall made of metal to be deposited or coated with said metal. The wall may
advantageously be made in the form of a porous diaphragm.

Abstract (fr)
La cellule d'électrolyse suivant l'invention concerne la préparation par électrolyse de Zr ou Hf à partir d'un mélange fondu de chlorures et de
fluorures alcalins ou alcalinoterreux. Elle comporte un collecteur en graphite qui délimite l'espace anodique et qui est prolongée à l'extrémité
inférieure au-dessous du niveau de l'électrolyte par une paroi métallique réalisée en métal à déposer ou revêtue de ce métal. Cette paroi peut être
réalisée avantageusement sous forme d'un diaphragme poreux.
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